
PROTOKÓŁ XXXVI/21 
 

z XXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Jutrosinie, 
która odbyła się dnia 9 grudnia 2021r.,    

o godz.15:45  w sali  
Gminnego Centrum Kultury i Rekreacji w Jutrosinie 

 

 
 

Obecni na Sesji Radni: 
 
1.   Dawid Kaczmarek 
2.   Jolanta Kapała 
3.   Mirosława Antkowiak 
4.   Halina Kaźmierska 
5.   Mirosław Barteczka 
6.   Bożena Maćkowiak 
7.   Janina Machowicz 
8. Tomasz Guziołek 
9. Jola Woroch 
10. Ireneusz Mikołajewski 
11. Karol Wieczorek 

 
Otwarcia – o godzinie 15:45 – XXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Jutrosinie – dokonała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – pani Mirosława Antkowiak. 
Powitała Radnych, pana Burmistrza, pana Z-cę Burmistrza, panią Skarbnik, panią Sekretarz 
oraz Sołtysów.  

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że w Sesji uczestniczy 11 Radnych – większość 
qworum, co oznacza, że jest ona władna obradować i podejmować w pełni prawomocne 
uchwały. 

 
Nieobecność Radnych: pana Fabiana Małeckiego, pana Mateusza Janickiego oraz pana Marka 
Kozicy jest usprawiedliwiona. 

 
Listy obecności Radnych oraz Sołtysów stanowią załączniki do protokołu. 

Wiceprzewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad. 

Porządek obrad: 

 
1.  Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji Rady Miejskiej w Jutrosinie. 
2.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Jutrosin z działalności za okres pomiędzy Sesjami. 
3.  Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 
4.  Interpelacje i zapytania. 
5.  Wolne głosy i wnioski. 
6.  Zakończenie obrad. 

 
Porządek obrad został przyjęty. 

 
 
 
  



Ad. 1 
Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji Rady Miejskiej w Jutrosinie 

 
W związku z tym, że do protokołu z poprzedniej Sesji nie wniesiono żadnych uwag został 

on przyjęty bez odczytywania. Jest do wglądu w Urzędzie Miasta i Gminy w Jutrosinie oraz na 
stronie Biuletynu Informacji Publicznej. 

 
 Ad. 2 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Jutrosin z działalności pomiędzy Sesjami 

 
   Głos zajął pan Romuald Krzyżosiak - Burmistrz Miasta i Gminy Jutrosin. Przedstawił 
sprawozdanie z działalności za okres pomiędzy Sesjami (treść sprawozdania stanowi załącznik 
do protokołu). 

Brak pytań. 

 
Ad. 3 

  Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok.  
 
 Głos zajęła pani Grażyna Niedbała – Skarbnik Miasta i Gminy Jutrosin. Przedstawiła 
zmiany po stronie dochodów i wydatków. Brak pytań ze strony Radnych, zatem 
Wiceprzewodnicząca Rady – pani Mirosława Antkowiak odczytała projekt uchwały nr 
XXXVI/223/2021 w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok.  

 
Wyniki głosowania imiennego:  
 
ZA (11), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (3)  
ZA: Dawid Kaczmarek, Halina Kaźmierska, Ireneusz Mikołajewski, Janina Machowicz, Karol 
Wieczorek, Mirosława Antkowiak, Tomasz Guziołek, Jola Woroch, Mirosław Barteczka,  
Bożena Maćkowiak, Jolanta Kapała. 

 NIEOBECNY: Fabian Małecki, Marek Kozica, Mateusz Janicki. 

 

 Wyniki głosowania wygenerowane z systemu informatycznego stanowią załącznik do 
protokołu.  
 
Uchwała Nr XXXVI/223/2021 została przyjęta przez Radę jednogłośnie.  
 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4                                                                                                                                
Interpelacje i zapytania 

 - p. I. Mikołajewski - chciałbym wnieść o zmianę godziny zwoływania Sesji i Komisji w 
godzinach gdzieś od 13:00 do 15:00, ze względu na Dyrektorów Przedszkoli, Szkół, Sołtysów, 
czy pracowników samorządowych.  

 

 Brak więcej interpelacji i zapytań. 

 

 



Ad. 5                                                                                                                                                                              
Wolne głosy i wnioski 

 - p. J. Kapała - mam pytanie, nie wiem, czy do pana Marka, czy do pana Burmistrza? 
Chciałabym się dowiedzieć, czy inwestycja drogowa, która była rozpoczęta, chodzi mi 
konkretnie o drogę na banderozę, czy ona już została zakończona i jeżeli tak to chciałabym 
zwrócić uwagę, bo monitują mieszkańcy, którzy korzystają z tej drogi, którzy tam jeżdżą, że ta 
inwestycja tak wygląda no troszeczkę nieciekawie, to pobocze jest niepodsypane, zostały 
skarpy ziemi na poboczu, to jest nieuprzątnięte. Także ja mam takie pytanie, czy to będzie 
zrobione, jak to na ten moment wygląda? 
 
- p. M. Glura - inwestycja jest zakończona, rozliczona z Urzędem Marszałkowskim. Środki 
finansowe, które mieliśmy przyznane na tą inwestycję zostały wykorzystane, jeżeli chodzi o 
jakieś mniejsze, że tak powiem niedociągnięcia, to mamy gwarancję wykonawcy, więc myślę, 
że tutaj po zimie, czy też jeszcze przed zimą zwrócimy się o zwołanie przeglądu 
gwarancyjnego tej drogi; 
 
- p. J. Kapała - ja bardzo bym prosiła właśnie, bo jeżeli chodzi o zimę, to to pobocze jest dosyć 
strome i przy mijaniu się samochodów, czy czegokolwiek to za chwilę będzie jakaś tam 
kraksa. Także bardzo bym prosiła o interwencję w tej sprawie. 

 

Brak więcej wolnych głosów i wniosków. 
 

Ad. 6 
Zakończenie obrad 

 
O godz. 16:05 Wiceprzewodnicząca Rady zakończyła obrady XXXVI Nadzwyczajnej 

Sesji Rady Miejskiej w Jutrosinie. 
 
 

Protokołowała:  
 

Katarzyna Zuziak 


